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Dagsorden bestyrelsesmøde  
Onsdag d. 17. maj 2023 kl. 16.00-19.00 på kontoret i GMC 

Tilstede: Lennart, Rune, Rikke, Claus, Christine, Anita, Ulla 

Afbud: Jens, Merete, Morten, Anne og Jakob 

1. Valg af ordstyrer og referent 
Lennart er ordstyrer og Christine er referent  

 
2. Godkendelse af referat fra sidst 

Godkendt uden bemærkninger  
 

3. Trivsel – hvordan vi det? (udenfor referat) 
 

4. Økonomi – hvis relevant (punktet udgår) 
 

5. Punkter fra Koordinator  

• Opfølgning på Sund By Walk and Run: Er der nogle kommentarer eller bemærkninger? 
Fra Lennart og Rune, som deltagere: God stemning og følelse.  
Fra Anita og Ulla, som var frivillige: Lidt underbemandet i madteltet (3 personer vil være 
godt) Selve arrangementet forløb godt – også ift. de studerende fra SOSU H. De havde 
god energi. Manglende struktur fra start – nye ved ikke hvad de skal.  
Anita sender feedback til Lisbeth. 
Næste års løb er onsdag d. 8. maj 2023. Opfordring om at melde sig til arbejdsgruppen. 
 

• Status på hold og ansættelser:  
Velkomstmorgenmad for Mathias torsdag d. 1/6 kl. 10.00.  
Christine er i gang med at planlægge den første periode (2-3 uger), så Mathias ved hvad 
han skal.  
Hun understreger, at det er vigtigt at holde sig for øje, at det tager tid for en ny 
medarbejder at komme ind i et nyt job, så Christine aflastes ikke lige med det samme, 
idet hun også skal stå for oplæringen.  
 
Ingrid, vores fodboldinstruktør om onsdagen har desværre sagt op pr. 30/6. Ny skal 
findes fra sæsonstart d. 1/9.  
 
Cirkeltræning på Tre Falke Skolen stopper ved udgangen af forårssæsonen – læg gerne 
hovederne i blød ift. nyt hold på Frb fra sep. Det kunne også være et Kbh. hold, som 
flyttes til Frb., for så vil cirkeltræning kunne flytte til Kbh (Hørsholmsgade) 
 

• OBS på kommende Helligdage og aflysninger 
Kristi Himmelfartsdag i morgen + 2. pinsedag mandag d. 29/5  
Anita og Michael tilbyder at holde fitness åben pinsedag søndag d. 28/5 
Grundlovsdag 5/6 – alle hold på nær La Fit er aflyst  
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Uge 26: De fleste haller er lukket pga. skoleferie, så en række hold er aflyst.  
 

• Orientering vedr. Ungehus  
Vigtigt at huske på, at vi låner stedet gratis, så vi skal også tænke lidt på, hvad vi kan 
forvente. Vi skal vænne os til, at vi ikke har så meget indflydelse, og så skal vi have fokus 
på god kommunikation.  
Ulla: Gøre medlemmerne opmærksom på det, og understrege, at kontingentet ville 
være meget højere, hvis vi selv skulle betale for stedet.  
Det ville måske give mening med et møde, hvor forventninger og samarbejdet mellem 
Ungehus og Kæmperne afklares.  
 
Der har været flere problemer med alarmen, og det skyldes bl.a. at alarmselskabet har 
lavet om, hvordan man kommer ind og slår alarmen fra.  
Ved adgang i weekenden: Kode først og så nøglebrik.   
 

• Kort orientering vedr. Vejle og Playitas 
16 medlemmer + Christine og Jens skal til Idrætsfestival i Vejle. Bus er bestilt og deles 
med flere andre, så udgiften er meget mindre – og denne refunderes af Kompasset.  
 
Info møde om Playitas blev afholdt torsdag d. 11/5. Pt. er der 7 tilmeldte, og yderligere 
4-5 stykker har tilkendegivet, at de også vil med.  
Christine har bedt Lisbeth om at undersøge, hvor mange der kan bo i Annexe (lidt 
billigere). Det vil højst sandsynlig være muligt at spise sammen uanset hvor man bor.  
 

• Orientering om medlemmer udtaget til World Sports Games (IFS Verdensholdet) 
Mark og Nick er udtaget. Allan er reserve. Christine har udbetalt tilskud (1000 kr.) til 
Nick, men mangler at tage kontakt til Mark.  
 

• Orientering om kommende arrangementer  
o Fjercup i Næstved d. 24/5  
o Konference, Idræt for Sindet (Idrættens Hus i Brøndby) d. 22/5 kl. 13.00-15.30 
o GIF Cup – fodbold. Fredag d. 16/6 
o Klubeftermiddage d. 20/5 og d. 3/6 

 
6. Nyt fra udvalg  

• Opfølgning på jubilæumsreceptionen d. 9/6 (Evt. aflyse hold om eftermiddagen?) 
Godt i gang med at få sendt invitationen – tidl. Koordinatorer, instruktører, frivillige + 
samarbejdspartnere.  
Nogle praktiske ting skal afklares med Rådhuset ift. opstilling, udstyr osv.  
Marianne fra Kompasset hjælper med at bestille mad, da det skal gøres over 
Kommunens system – vi skal finde skal finde ud af, hvad vi skal have.  
 
Foreløbig program:  
Ulla og Christine byder velkommen 
Social Borgmester   
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Mogens Damgaard 
Frans – personlig fortælling  
 
Kunne være fedt at vise billeder på en eller anden måde.  
 
Lennart: Forslag om navneskilt til bestyrelsen  
 
Praktiske opgaver meldes ud til bestyrelsen, når vi har et overblik.  
 
Det besluttes at alle eftermiddagshold aflyses fredag d. 9/6. )Fitness, motionsgym, 
badminton Mariendalshallen og fodbold nørrebrohal) 
 

• Vedr. friluftsaktiviteter – Har Mathias (fra bowling) og Rikke snakket sammen? 
Ikke endnu. Rikke har problemer med sin telefon. Christine foreslår at Rikke ringer til 
Mathias. 
 

• Frivillige Fortællere: Orientering vedr. afholdelse af oplæg (Ulla og Christine) 
Ulla og Lennart ergoterapeut 
Ulla og Christine pædagog 
Lennart Sct. Hans i marts 
Christine idrætsstudiet 
 
Lennart: Efterspørgsel ift. at klæde de frivillige fortællere bedre på. Christine vil gerne 
have fokus på det, når Mathias er kommet godt i gang.  
 

• Evt. status på planlægning af sommersæson (Christine) 
Udvalget har ikke kunne nå at mødes.  
Christine har regnet  
Godkendt at bruge nogle af midlerne fra Frb. på et 3. hold i stedet for kontormedhjælp. 
Der vil stadig være midler til kontor.  
Aftalt at Anita kommer torsdag d. 25/5 og så ser vi på det igen d. 1/6 med Rune og Ulla.  
 

• Visionsdag (Christine) 
Christine har ikke haft tid til at kontakte DGI endnu. Det ville give mening at holde det 
nogenlunde i starten af næste sæson.   
 

• Jubilæumsfest – forventeligt i sep. (udvalget har ikke holdt møde endnu) 
Udvalget til planlægning: Anita, Ulla, Brian, Peter N, Boliana, Karina, Claus 
På dagen: Peter Stage og Jesper 
Anita indkalder til møde før sommer. 
 

7. Evt.  
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Ulla har et punkt vedr. rollen som formand:  
Hun ønsker feedback ift. hvordan hun klarer opgaven undervejs, støtte til hvordan opgaven udføres 
på bedste vis samt behov for at kende jeres forventninger.  
 
Christine foreslår, at vi kan følge op på det engang i løbet af efteråret – Ulla og Christine aftaler 
hvornår og hvordan. 
 
 

 
 


